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Acta de Sessió de Consell Municipal de Districte 3

ACTA DE SESSIÓ DE Consell Municipal de Districte 3 7 de novembre de 2023

Membres assistents
Montserrat Alba Basagaña  Presidenta

Maria Luisa Perez Azcarate  Secretaria

Alexandre Ignasi Perez Punti Grup municipal PSC-PC
Laura Masana Beltran Grup Municipal Tot per Terrassa
Sergi Caravaca Torezano Grup municipal ERC
Sofia Cordero Garcia AV Xúquer
Manuel Avila Lorca AV Can Palet
Kevin Fernandez Ramallo AV Can Jofresa
Victor Consola Parraga AV Segle XX
Alba Nos Melich ASD Ini Can Palet
Josep Rodriguez Montserrat Fund. Edu Can Palet Ca n'Anglada

Carme Comasolivas Comajoan Escola Auró
Mounir Chkat El-Aadi Com. Islàmica Annour de Cat.

Membres excusats
Francisco Utrera Cabrera AV Guadalhorce
Karina Crespo Endara ASJ INSOC
Jose Oriol Ventura Caellas Escola Cingle

Membres absents
Lluisa Romero Barrientos Grup municipal Junts per Terrassa

Al Centre Cívic Alcalde Morera (Pl. Can Palet, 1) es reuneix el Consell Municipal de Districte 3, de 
forma presencial per fer en primera convocatòria, i amb naturalesa pública, sessió ordinària, sota la 
Presidència de Montserrat Alba Basagaña.

Oberta la sessió per la Presidència, quan són les 18:00 h del dia 7 de novembre de 2023, es procedeix 
a donar pas als assumptes que conformen l’ordre del dia de la present sessió. 

ORDRE DEL DIA

1. Constitució del Consell Municipal del Districte
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2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal del Districte
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

1. Constitució del Consell Municipal del Districte

La presidenta del Consell Sra. Montserrat Alba obre la sessió i dona la benvinguda a les persones 
assistents. Dona per constituït el Consell Municipal de Districte 3. Informa que les sessions seran 
gravades, amb la finalitat de facilitar la redacció de les actes. Demana permís per poder fer una 
fotografia de grup.

Excusa la presència de la Sra. Meritxell Lluís i de la Sra. Maise Balcells i presenta a la secretària tècnica 
del Consell, la Sra. Lluïsa Pérez.

Per a la constitució del consell diu que s’ha considerat important facilitar dos documents que trobareu 
a la carpeta que us han lliurat:

-Fitxa del consell on trobaran la informació sobre els objectius i els aspectes més importants del seu 
funcionament. Creiem que és un bon punt de partida per a l'inici de l'activitat del consell: que tothom 
conegui com pot participar i que sàpiguen els objectius principals del consell (com el d'elevar propostes 
d'acord als òrgans de govern).

-Guia sobre els mecanismes de participació que hem elaborat per donar a conèixer i fer més 
accessibles les vies que tenen les entitats, els col·lectius i la ciutadania per participar en els assumptes 
municipals, i que estan establerts en el Reglament Municipal de Participació Ciutadana.

Explica que a la guia i a la fitxa trobareu la informació de la plataforma Participa a Terrassa, el portal 
digital de la participació de la ciutat. Aquí trobareu la informació del vostre consell (sessions, actes, 
documents..) i de la resta d'espais de participació així com dels processos de participació que es posen 
en marxa.

Informa que, ara fa uns dies, l’equip de govern vam presentar el Programa de Govern per al mandat 
2023-2027. Entre les línies prioritàries a les quals ens hem compromès en aquest mandat hi ha posar 
les persones al centre de totes les actuacions i decisions polítiques, però no només com a beneficiaris 
d’aquestes actuacions, sinó també com a promotors d’iniciatives i projectes de ciutat. 

Volem anar de la mà dels terrassencs i terrassenques en la detecció de necessitats, l’elaboració de 
propostes i la presa de decisions. I, per assolir-ho, comptem amb «la gent del territori», perquè les 
persones que millor coneixeu els districtes, els barris, els carrers… i que viviu el seu dia a dia sou 
indispensables per perfilar la Terrassa del present i projectar la Terrassa del futur. 

Per això és tan important el paper del Consells Municipals de Districte, que són els òrgans de consulta 
i participació dels 7 districtes en què es divideix territorialment la ciutat i que estan formats pels 
col·lectius i les persones que viviu i doneu vida als seus barris, els que millor coneixeu les seves 
problemàtiques, valors i oportunitats. 

Avui celebrem la constitució del Consell Municipal del Districte 3, un òrgan que va néixer fa més de tres 
dècades per donar resposta a la voluntat de governar buscant la implicació de la ciutadania i dels 
diferents actors de la ciutat, a l'hora d'avaluar i compartir decisions sobre les polítiques i actuacions 
públiques. 

En aquest marc de participació, també cal destacar la capacitat cohesionadora que tenen els consells. 
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Treballant colze a colze per Terrassa s’enforteix el sentiment de pertinença de la ciutadania als barris 
de la ciutat i es reforça la cohesió social i el teixit comunitari.
  
Abans parlava del Programa de Govern 2023-27 i m’hi torno a referir perquè un altre dels compromisos 
que incorpora és avançar cap a la millora dels consells perquè siguin veritables espais de treball i 
deliberació, acompleixin les funcions bàsiques que tenen assignades i facin possible la 
corresponsabilitat amb el Govern de l’Ajuntament de Terrassa. Treballarem perquè sigui així. 

Els objectius que es volen aconseguir conjuntament amb les persones que formen part dels consells 
és incrementar l’impacte a la gestió municipal, promoure el debat, avaluar conjuntament els consells, 
per incorporar-ne millores i donar a conèixer aquests òrgans a la ciutadania, posant en valor la tasca 
que feu i animant-los a participar-hi.

Recordeu que en aquest espai teniu la possibilitat de debatre sobre les necessitats del territori, 
compartir idees per millorar els barris i el districte i fer propostes al Govern Municipal. I que, com a 
persones membres del consell, també feu el seguiment de l’actuació dels diferents serveis i 
equipaments municipals al districte i podeu proposar millores en el seu funcionament. 

Altres accions que podeu portar a terme des del Consell Municipal de Districte són: 

Proposar i afegir temes a l’ordre del dia fins a 24 hores abans de l’inici del consell. 

Animar al veïnat a implicar-se en els afers del consell aportant les seves idees i preocupacions amb 
l’opció de les intervencions de la ciutadania (contemplada a l’ordre del dia de totes les sessions). Perquè 
una comunitat més participativa és una comunitat més forta. 

Proposar la inclusió en el plenari, com a membre amb veu i vot, d’altres persones que puguin enriquir 
el consell.  

I crear grups de treball, comissions o taules per abordar diferents temàtiques d’interès del consell.  

A partir d’avui ens veurem com a mínim 4 cops l’any, a banda de les reunions extraordinàries que siguin 
necessàries. Com bé sabeu, aquí estem representats entitats, col·lectius, ciutadania i grups municipals, 
una diversitat que pot generar discrepància d’opinions i interessos i, per això, és important respectar 
les diferents perspectives i treballar col·laborativament per arribar a solucions que beneficiïn a la majoria 
de la comunitat. 

Des del territori, entre tots i totes treballarem per construir la millor Terrassa possible. 

La Presidenta demana als assistents que es presentin (nom i entitat, grup municipal o col·lectiu al que 
representen) i responguin 2 qüestions: 

1.- Què esperes del CMD?
2.- Quins són per a vosaltres, els temes més rellevants del territori?

La Sra Lourdes Moreno representant suplent del Grup de dones amb Iniciativa de Can Palet espera del 
Consell que serveixi per ajudar i escoltar a la gent del barri. 

La Sra. Alba Nos representant titular del Grup de dones amb Iniciativa de Can Palet, diu que el Consell 
Municipal de Districte té bona voluntat, però necessitem més efectivitat en les necessitats del barri. 
Tenim més de 200 sòcies i fem moltes activitats i necessitem espais. Diu que tenien moltes esperances 
en el nou Centre Cívic. Espera ser més efectius i que l’Ajuntament ens escolti i doni resposta a les 
necessitats que tenim. 
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El Sr. Mounir Chkat El Aadi representant titular de la Comunitat Islàmica Annour de Catalunya, diu que 
estem al barri des del 2016 i el nostre objectiu és que hi hagi bona convivència. Explica que estem 
treballant perquè sigui el millor barri de Terrassa. Comenta que la seva comunitat està fent una bona 
tasca a la zona i la convivència ha millorat bastat. Fem molt esforç perquè la nostra comunitat col·labori 
i estigui a l’alçada del que ha d’estar. Vol fer arribar que estan fent un gran treball  i forçant perquè cada 
vegada sigui millor i visible. Diu que ho estan aconseguint per part nostra, de la població i de 
l’Ajuntament.

El Sr. Sergi Caravaca, representant titular del Grup Municipal ERC-MES diu que ve a  treballar per 
escoltar les necessitats dels consellers i les entitats del districte i treballar pel bé del barri.

La Sra Carme Comasòlivas, representant titular de la Comunitat educativa primària, de l’Escola Auró 
vol transmetre el que necessiten les escoles i el que poden aportar al districte. Intentar entre tots que 
aquest sigui un punt de trobada de fer xarxa, de millorar el barri  entre tots, que ens escoltin i que a 
l’Ajuntament li arribin les necessitats del barri. Aportar i ser escoltats.   

El Sr. Victor Cónsola, representant titular de l’AV Segle XX diu que espera que sigui un espai de 
participació real on s’escolti les necessitats dels diferents agents i que des de l’Ajuntament realitzin una 
acció real transformativa que sigui visible al districte.

El Sr. Kevin Fernández, representant titular de l’ AV Can Jofresa diu que estudia Ciències Polítiques i 
Gestió Pública, la qual cosa m’ha fet formar part de l’AV del barri, d’aquest Consell i altres entitats de 
la ciutat. Diu que el nostre objectiu és apropar una mica més la participació, sobretot en el sector juvenil  
que és un sector poblacional molt complicat que vol participar, però no troba les eines. Crec que podem 
aporta molt i donar més vida a espais com aquest Consell. Jo fins fa poc no sabia de la seva existència. 
Ens donem a conèixer i presentar la importància que estem tots aquí representant a les entitats del 
districte, de cara també als nostre propis barris i la nostra ciutat.

La Sra. Laura Masana, representant titular del Grup Municipal Tot per Terrassa diu que viu a Can Palet 
II. Per la meva part és escoltar, participar, oferir i ajudar en el que sigui. Espero que se’ns escolti i 
compartim les coses que ens passen, dèficits dels barris, com està la gent. Són molts temes socials, 
econòmics. Que s’escolti i es pugui fer el màxim possible des del Consell.  

La Sra. Laura Soriano, representant suplent del Grup Municipal Tot per Terrassa diu que venim aquí a 
escoltar el que necessita el nostre barri i poder fer una millora. S’han de fer coses diferents, perquè 
tothom s’uneixi. Hem de poder fer les coses bé i estar ben units. Que els tema de la civilització sigui 
correcte. 

El Sr. Alex Pérez, representant titular del Grup Municipal PSC diu que és la primera vegada que estic 
en un Consell Municipal de Districte. Escoltar, veure i aportar el que puguem, ja que és el lloc de 
representació.

El Sr. Manuel Ávila representant titular de l’AV Can Palet diu que a part de la feina que fan com a 
Associació de Veïns, el Consell de Districte ens obre més al què és el districte, una eina més on podem 
incidir en possibles conseqüències. Avui tenim a les persones adequades per dirigir-nos per la 
problemàtica que tenim amb les rieres, després en parlarem. Troba a faltar l’antic format de Consell de 
Districte, amb taules, que era més còmode, ara no podem posar ni els papers.

La Sra. Lluïsa Pérez comenta que si tothom hi està d’acord podem tornar a posar les taules en forma 
d’u com abans.

El Sr. Josep Rodríguez, representant titular de l’AS d’entitats juvenils, Fundació Educativa Can Palet-
Ca n’Anglada diu que una mica el de sempre, cada entitat treballa per a la seva entitat, objectius i el 
pla estratègic que es marca, però el barri el formem tots al districte i és important el treball comunitari, 
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les sinergies hi són i les podem aprofitar, però necessitem un recolzament de l’Administració i dels 
agents per poder-lo dur a terme. El Consell pot ser un bon pilar per començar  a treballar.

La Sra. Sofia Cordero  representant titular de l’AV Xúque diu que esperà donar el millor, fer propostes 
i intentar millorar el districte. Pel que fa els temes que es volen tractar diu que donar visibilitat de les 
carències que tenim els barris perifèrics. Com a districte fer més unió i crear més vincle entre els barris 
del districte. Focalitzem totes les forces en ser individuals, però en aquest espai és important que ens 
unim per ser més forts i poder millorar el districte. Espera acabar el mandat havent resolt molts temes.

2. Elecció de la vicepresidència del Consell Municipal del Districte

La presidenta obre aquest punt de l’ordre del dia.

Informa que des de la Secretaria del Consell s’ha enviat un correu electrònic a les persones membres 
del consell, oferint la possibilitat d’avançar la presentació de les candidatures.

S’han presentat 2 candidatures:

Sofia Cordero, Presidenta AV Xúquer

Kevin Fernández, Secretari AV Can Jofresa 

Pregunta si algú més vol presentar la candidatura. No  hi ha més candidatures. Ofereix als candidats a 
presentar-se.

La Sra. Sofia Cordero explica que porta dos anys sent la vicepresidenta del Consell. Diu que el que 
s’intenta és acompanyar a la Montse i a La Lluïsa en el Consell. Comenta que es presenta perquè li 
agrada.

El Sr. Kevin Fernández diu que no porta tant temps con la Sofia. Fa poc temps que estic al món de 
l'associacionisme. Com ja he dit Estudio polítiques. Des de sempre m’envolta al món de 
l'associacionisme. Fa poc que estic a l’AV de Can Jofresa i m’ha enamorat tot aquest món, el que 
representa i el que és el municipalisme també. Ara ho estic enfocant des d’una visió més acadèmica i 
en aquests espais vaig reforçant aquesta visió. Molts cops és més amb la perifèria i ho complemento 
amb el món estudiantil. Soc el tècnic d'organització comunitària de la meva facultat a la Universitat 
Autònoma, també treballo a l’Ikea, això també em dona eines del que he de vendre. Si em voleu fer 
confiança us ho agraeixo, perquè em servirà molt per aprendre i al costat de la Montse aprendre 
moltíssim.

La Sra. Sofia Cordero diu que porta des del 2014 sent la presidenta de l’AV Xúquer. Treballo en una 
escola bressol a Terrassa, la qual forma part de l’Ajuntament. Formació d’Educació. Comenta que la 
formació del Kevin està molt pendent de la política, enfocat en això. Jo vaig més enfocada en l’educació 
i no estudio Ciències polítiques, però intento informar-me i li poso ganes. 

La Sr. Lluïsa Pérez recorda que poden votar les persones titulars o els suplents (en cas d’estar absent 
el titular)

Es realitza la votació amb les paperetes, amb el següent resultat:

Sofia Cordero 6 vots

Kevin Fernández 4 vots
Es nomena a la Sra. Sofia Cordero com a vicepresidenta del Consell Municipal del Districte 3. 
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3. Informacions de presidència

La Sra. Montse Alba informa de les activitats que es faran al districte 3:

CONCENTRACIÓ CIUTADANA CONTRA LA VIOLÈNCIA MASCLISTA 
Data concentració : 24/11/2023 (Divendres)
Hora: 19:00 h
Lloc: Pl. Can Palet, davant del Centre Cívic Alcalde Morera
L’acte consistirà en una encesa d’espelmes, la lectura del manifest institucional, un minut de silenci, 
una petita representació teatral, repartiment de cors amb missatges i la creació d’un mural fet amb 
papallones de paper.
Les entitats del districte organitzen el dimarts, 28  de novembre, a les 18 h, al Centre Cívic Alcalde 
Morera un recital poètic «I serem 3, serem mil»

Us animem a participar de les dues activitats.

VISITA PATGE XIU-XIU  

Data visita del Patge: 28/12/2023
Hora: 17-19,30 h
Lloc. Casal Cívic de Xúquer

Activitat organitzada per l’AV Xúquer amb tallers infantils i pa amb xocolata

TIÓ COMUNITARI DISTRICTE 3

Entitats organitzadores: INSOC-CEG, AV Guadalhorce i AV Xúquer
Data: 14 desembre
Hora: 17:30 h
Lloc: Plaça de Xúquer
Es farà una festa amb una actuació infantil i seguidament els infants cagaran el Tió amb regals i 
llaminadures per a tothom

4. Precs i preguntes

La Presidenta explica que en aquest punt de l’ordre del dia els consellers i conselleres poden formular 
les preguntes i peticions que considerin.

Comentar que, pels temes més puntuals dels barris, les entitats poden demanar reunions de seguiment 
amb les presidències de districte i amb els serveis corresponents.

El Sr. Manuel Ávila recorda al conseller Artur Travessa com a persona lluitadora i reivindicativa del barri 
de les Fonts. Reclama el nou Centre Cívic. Informa que el dia 9 l’ACA farà una visita a la riera del Palau 
i es reunirà amb l’ajuntament i l’Associació de Veïns. També comenta la pudor que fa la riera quan 
passa per Vallparadís.

La Sra. Montse Alba diu que esperarem a veure que diuen a la reunió.

La Sra. Alba Nos comenta sobre la policia de barri que hi havia abans. Es queixa de la brutícia dels 
gossos. Diu que s’haurien de vigilar els carrers i fer alguna actuació contundent sobre aquest tema. 

La Sra. Montse Alba respon que seria un bona acció, recollir perquè no ens posin la sanció.
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La Sra. Sofia Cordero diu que no hi ha prou policies per anar sancionant.

La Sra. Sofia Cordero diu que si una empresa tira deixalles als contenidors del barri se’ls pot sancionar, 
però es van trobar amb un cas semblant i la policia diu que no hi pot fer res. Els veïns vam fer el que 
calia, filmacions, trucar a la policia, però no ha servit de res.

El Sr. Mounir Chkat El Aadi comenta que a nosaltres ens van sancionar una vegada, perquè vam treure 
unes estores abans d’hora que les recollís l’empresa encarregada. Jo vaig pagar la sanció perquè 
treballava a l’empresa que les recollia. Això és molt seriós, perquè depèn qui truca i van.

La Sra. Lluïsa Pérez informa que s’ha fet la consulta del que exposa la Sofia, tant a policia com a Medi 
Ambient. Quan van arribar ja no hi era la persona i no van poder identificar a ningú. El dilluns es va 
parlar amb Medi Ambient per fer la inspecció però no va ser possible ja que s’havia recollir la brossa. 

La Sra. Sofia Cordero diu que es pot identificar al noi perquè està gravat i se li veu la cara, que tenen 
un contenidor davant de la discoteca i no és la primera vegada que ho fan.  

La Sra. Lluïsa Pérez diu que podem demanar una visita dels informadors a l'establiment per tornar a 
explicar com funciona la recollida de residus. Informa que no van poder obrir expedient, perquè quan 
hi va anar l’inspector les escombraries ja no hi eren. 

La Sra. Sofia Cordero diu que era un diumenge i no hi ha inspectors de Medi Ambient, però  la policia 
va veure les bosses i les ampolles.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que policia només pot actuar si veuen a la persona tirant les escombraries.

El Sr. Manuel Ávila pregunta si una afirmació d’un particular té valor.

La Sra. Sofia Cordero respon que no. Pregunta com està el tema de la dinamització a les places de 
Can Palet, Xúquer i Guadalhorce.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que es va fer una intervenció a l’estiu. Derivant als nois a les pistes de Can 
Palet II. Diu que el districte jove està actuant per la zona. 

La Sra. Laura Masana demana que les reunions del Consell no es facin a les sis de la tarde, perquè no 
puc plegar del treball per venir a la reunió. Com a mínim que comencin a les sis i mitja. 
  
La Sra. Lluïsa Pérez respon que el tema de l’horari es va decidir a l’inici de l’anterior mandat. En un 
principi eren a les 7.30 h i es va anar reduint per un tema de conciliació.

La Sra. Sofia Cordero diu que té un nen patit i prefereix venir a les sis, perquè així poden plegar sobre 
les vuit.

La Sra. Laura Masana respon que tampoc vol plegar tard.

La Sra. Lluïsa Pérez diu que es pot tornar a parlar sobre l’horari d’inici.

El Sr. Mounir Chkat El Aadi diu que la seva comunitat té un projecte de nivell de barri, perquè el centre 
on estan s’ha fet molt petit. Hem comprat un local i demano col·laboració per part de l’Ajuntament, 
perquè no hi hagi problemes d’última hora. Informo al Consell, perquè el dia de demà posin el que posin 
ho sapigueu. Hem fet varies reunions, ha vingut l'alcalde i veu que és actiu per la ciutat i pel barri. Vull 
que en el futur no hi hagi cap problema amb la població i per part dels tècnics de l’Ajuntament. Ja hem 
presentat el projecte tècnic inicial  de les activitats. Explica que van tenir una mala experiència, el 2016, 
vam presentar un projecte i el van tirar enrere després de pagar i tenir despeses per fer el projecte. Ara 
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estem un altre cop amb el projecte, perquè estem creixent, estem col·laborant amb l’Associació de 
Veïns, el barri el districte, la festa major, hi ha gent que està fent cursos de formació, tenim sales 
reservades durant tota la setmana, entre d’altre. Diu que estan fent un bon projecte per la ciutat i pel 
barri. Recorda que tenen una reunió el dia 17.

La Sra. Lluïsa Pérez proposa fer les votacions per determinar l’horari de les reunions del Consell. 
S’acorda que l’horari segueixi sent a les sis.

El Sr. Manuel Ávila diu que a l'última reunió del Consell no hi havia presidència i no es van respondre 
les preguntes que havia fet. Comenta que des de Mobilitat ens han parat un projecte de pacificació que 
ja fa quatre anys que esperem la solució. A Can Palet tenim trànsit que no ens correspon. A l’últim 
Consell vam demanar una resposta per part de la presidència. Diu que també van demanar resposta 
sobre els arbres de la plaça que encara no està arreglat del tot.
 
La Sra. Montse Alba respon que sobre el tema del carrer Colom tenim una reunió passat Nadal amb 
Mobilitat i l’AV. Referent als arbres diu que ja ho mirarà, però quan es van posar els arbres era un 
projecte participatiu i només hi havia sis arbres per reposar, quan es van posar dos o tres anys després 
ja s’havien mort uns altres tres.

El Sr. Manuel Ávila diu que va quedar solucionat, perquè era el trasllat de la parada de la línia 9 i ja va 
quedar respost.

La Sra. Carme Comasòlivas diu que el tema del trasllat de la parada de regulació del bus es va fer 
conjuntament entre l’AV i nosaltres, però tenim la parada del bus que vam demanar que la desplacessin 
un carrer més enllà, però la tenim seguint davant i el problema són les arrencades i parades. Estem 
demanant des de fa dos anys  una parada pel transport escolar, ja que estem nosaltres i el Sala i 
Badrinas. Cada vegada que fem una excursió els conductors de TMESA venen enfadats perquè tenim 
un autocar parat allà. Si canviem l'aparcament de l’autocar els altres autobusos no poden girar. Avisem 
a policia municipal i no venen. Demanàvem que la línia d'autobús passes per un altre lloc, perquè entre 
nosaltres i l’institut fem un tap. L’arrencada dels autobusos és un constant i a la classe és horrorós. 
També, per arribar a l’escola, has d’anar pel mig de la calçada perquè no es pot passar, entre autobusos 
i cotxes a la vorera. Si l’autocar escolar tingués una parada  no hi hauria aquests problemes. Diu que 
la reunió que van tenir es va quedar a mitges, tot i que hem notat la millora del soroll constant. Indica 
que el lloc seria a la parada de l'autobús i desplaçar la de l’autobús. A veure quina solució trobem.

El Sr. Manuel Ávila  diu que hi havia una altra problemàtica de fa temps. Era l’Auxiliar Estambrera  i el 
solar que hi ha davant de la Farmàcia Jornet, on, a l’anterior mandat se’ns va explicar que es 
construirien dues places públiques i que es faria la zona verda a la part que pertocava a la ciutat. Estic 
parlant de fa dos o tres anys i no s’ha fet res. . El propietari de l’Auxiliar Estambrera va dir que tiraria 
endavant el projecte, però han posat el terreny en venda. Diu que hauríeu de mirar en quina situació 
estan aquests solars, perquè tenim una necessitat de zones verdes al barri i Can Palet està a zero. 
També diu que s’ha de donar una solució a la cantonada de Bages amb Menéndez y Pelayo. Diu que 
s’ha d’ampliar la vorera o el que sigui, perquè no s’hi pugui posar ningú tapant la visibilitat. Últimament 
ha hagut un accident per manca de visibilitat i s’ha de trobar una solució.

La Sra. Sofia Cordero diu que es va fer el pàrquing al costat del Casal, perquè tenim un problema 
d’aparcament al barri de Xúquer. Comenta que en aquest aparcament hi aparcaven furgonetes i 
camions i no hi havia lloc per als cotxes. Diu que vam demanar un arc i ens van dir que no es podia. 
Van posar un senyal i ningú en fa cas. Vull saber per què han posat un arc al pàrquing de la Saifa Keller, 
un pàrquing que s’haurà de treure  i al nostre pàrquing no el poden posar.

La Sra. Montse Alba respon que ja ho preguntarem.
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La Sra. Lluïsa Pérez respon que al pàrquing de la Saifa Keller l’arc formava part del projecte que es va 
redactar.

La Sra. Sofia Cordero diu s’ha de fer pàrquing en condicions, perquè aquest és com un descampat i 
cada dia ens roben les peces dels cotxes. Hem demanat càmeres, però resulta que no es poden posar 
al carrer i si que n’han posat  a altres llocs de la ciutat.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que són càmeres de trànsit.

La Sra. Sofia Cordero  diu que ha vist al Món Terrassa que un president o presidenta d’un barri que 
han posat les càmeres perquè hi ha robatoris.

El Sr. Kevin Fernández diu que són càmeres de trànsit dels disseminats, Can Palet de Vista Alegre, 
Can Parellada.

La Sra. Sofia Cordero respon que he demanat dues càmeres, una en el punt de les escombraries i 
l’altra al l’aparcament.

La Sra. Sofia Cordero diu que la solució és que hi posin una càmera per saber qui ve a robar les peces 
dels cotxes.

La Sra. Montse Alba diu que s’ha de posar la denuncia a policia.

La Sra. Sofia Cordero repeteix que fa anys que demanen el pàrquing en condicions, l’arc, les càmeres. 
No es poden posar càmeres i n’hi ha per tot Terrassa. Als punts de les escombraries també n’hi ha.

El Sr. Josep Rodríguez diu que per què no feu una llista de totes les coses.

La Sra. Sofia Cordero diu que l’objectiu d’això és que, quan no se’ns fa cas, s’ha decidit en una 
assemblea del barri Xúquer tallar la circulació de l’Av. del Vallès i que ens facin cas. Si algú s’hi vol 
sumar, com a districte, s’està organitzant i poden contactar-hi. Portem molts anys lluitant perquè millori 
el barri i el districte.

La Sra. Montserrat Alba diu s’instal·laran 2 punts de llum i la poda dels arbres ajudarà a que s’hi vegi 
més.

La Sra. Sofia Cordero respon que allà el que passa, passa. 
 
El Sr. Kevin Fernández comenta que té un company que està fent pràctiques a la subdirecció de la 
Generalitat i s’encarrega del tema de les càmeres. Jo li vaig preguntar perquè en el meu barri també hi 
passen aquestes coses al ser un barri perifèric. Em va respondre que hi ha un manual de la protecció 
de dades sobre la taula, perquè és molt difícil de posar i les poques vegades que les accepten és en 
barris disseminats, perquè se suposa que en aquests barris no hi ha un trànsit de persones i és més 
fàcil que hi hagi delinqüència. Se sol mirar les zones i fer un efecte dissuasori de cometre el delicte.

La Sra. Sofia Cordero diu que nosaltres som un barri d’aquests 
El Sr. Kevin Fernández diu que és perifèric, però no disseminat. Per exemple, Les Martines és un barri 
on la policia no pot actuar ràpidament. 

La Sra. Sofia Cordero diu que es un barri on s’ha d’anar expressament, sinó no hi passes.

La Sra. Lluïsa Pérez diu que hi ha una diferencia entre el barri perifèric i disseminat. Xúquer és un barri 
perifèric.
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La Sra. Sofia Cordero diu que a Terrassa hi ha llocs amb càmeres enfocant les bateries de contenidors.

El Sr. Josep Rodriguez informa que CanPaJove s’ha traslladat del carrer Germà Joaquim  a la Rambla 
Sant Nebridi.

El Sr. Alexandre Pérez pregunta si es farà acta de tot això.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que es si.

La Sra. Laura Masana diu que, en resum, veu que segueixen les mateixes problemàtiques.  Comenta 
que vaig ser secretaria de l’AV durant 18 anys i veig que estem igual o pitjor. Els  mateixos temes.
   
El Sr. Manuel Ávila proposa tornar a posar taules a la sala per a a la realització de les sessions del 
Consell. La majoria de membres presents també o consideren adient. 

5. Consultes de la ciutadania

No hi ha cap consulta de ciutadania

Documents adjunts:

Acords CDM3 sessió 07/11/23 14637733700250117134

Terrassa, a la data de la signatura electrònica

Secretaria Presidència

https://ariadnaseu.terrassa.cat:443/sta/docs/GetDocumentServlet?CUD=14637733700250117134&HASH_CUD=e55b0a41c73ddb951fa9f80d36518cc6197c6187
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